

MSGold**MS DI-O-CLEAN POWDER** COMPONENT B**500 gr****EN: 0,3% Di-O-Clean Powder solution for 25 litre water****Contains:** 500 gram Sodium Hydrogensulphate**Consumer use:** Keep out of reach of children. If medical advice is needed, have product container or label at hand.**Conditions for safe storage, including any incompatibilities:** Keep in a sealed container in a closed, frost-free, ventilated room.**Hazard statements:**
H318 Eye Dam. 1: Causes serious eye damage.**Precautionary statements:**
P280: Wear protective gloves, protective clothing,

eye protection, face protection.
P305+P351+P338: IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing.
P310: Immediately call a POISON CENTER or doctor.
P501: Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations.

How to make the Di-O-Clean powder solution:

1. Make sure to read the enclosed MSDS and safety instructions
2. Write the date of production on the container
3. Fill the container with 25 liter water
4. Shake both pail A and B before use
5. Add pail B to the container with water, do not shake or stir

6. Add pail A to the container with water, do not shake or stir
7. Securely close the container
8. Wait according to the time table (depending on water temperature)
9. Shake or stir the solution gently. Beware of ClO₂ gas release
10. The solution is now ready for use. Please note the shelf of ± 30-45 days
11. Store the container in a cool and dark place

FR: Solution 0,3 % Di-O-Clean en poudre pour 25 litres d'eau**Contient:** 500 gr hydrogénosulfate de sodium**Utilisation par les consommateurs :** Tenir hors de portée des enfants. En cas de consultation d'un médecin, garder à disposition le récipient ou l'étiquette.**Conditions de sécurité de stockage, y compris les éventuelles incompatibilités :** Conserver dans un récipient fermé dans un local fermé, à l'abri du gel et ventilé.**Mentions de danger:**
H318 Eye Dam. 1: Provoque de graves lésions des yeux.**Conseils de prudence:**

P280: Porter des gants de protection, des vêtements de protection, un équipement de protection des yeux/du visage.
P305+P351+P338: EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer.
P310: Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin.
P501: Éliminer le contenu/récipient conformément à la réglementation locale/régionale/nationale/internationale.

Comment préparer la solution en poudre Di-O-Clean :

1. Assurez-vous de lire la fiche de données de

sécurité et les instructions de sécurité jointes
2. Inscrivez la date de production sur le récipient
3. Remplissez le récipient avec 25 litres d'eau
4. Agitez les deux seaux A et B avant utilisation
5. Ajoutez le seau B au récipient contenant l'eau, sans le secouer ni le remuer
6. Ajouter le seau A au récipient contenant l'eau, sans le secouer ni le remuer
7. Fermez bien le récipient
8. Attendez selon le tableau des temps (en fonction de la température de l'eau)
9. Agitez ou remuez doucement la solution. Attention au dégagement de gaz ClO₂
10. La solution est alors prête à l'emploi. Veuillez noter que le délai de conservation est de ± 30-45 jours
11. Conservez le récipient dans un endroit frais et sombre

Reaction time/ Temps de réaction	Water temperature/ Température de l'eau
> 3 hrs. / 3 h.	40°C (104°F)
> 4 hrs. / 4 h.	30°C (86°F)
> 6 hrs. / 6 h.	20°C (68°F)

**Danger****UFI: CM00-407X-900J-A8HX****21 LV 09****The Schippers Group****Europe:**

Schippers Europe BV
Smaragdweg 60
5527 LB Hapert
Tel: +31(0)497-339 779

Export:

Schippers Export BV
Smaragdweg 60
5527 LB Hapert
Tel: +31(0)497-339774

Canada:

Schippers Canada Ltd.
120 - 27211 Highway 12
Lacombe County, AB T4L 0E3
1-866-995-7771

